
 
Vragen ex art. 39 Reglement van Orde Provinciale Staten Gelderland betreffende: 

Invoering trajectcontroles en afschaffing maximumsnelheid van 120 km/u op de Veluwe 

Toelichting: 

Recent berichtte Omroep Gelderland1 dat de provincie Gelderland voornemens is om 
trajectcontroles in te voeren op diverse wegen op de Veluwe en daarnaast de maximumsnelheid 
van 120 km/u wil schrappen. Volgens het artikel zijn deze maatregelen onderdeel van een breder 
pakket aan stikstofmaatregelen waarmee de provincie de natuur op de Veluwe wil beschermen. 
De VVD-fractie is kritisch over dit voornemen en wil helderheid over de beweegredenen, het effect 
en de gevolgen voor de bereikbaarheid van Gelderland. 

Vragen: 

1. Is het college bekend met het genoemde artikel van Omroep Gelderland waarin wordt 
gesproken over invoering van trajectcontroles en het afschaIen van de 
maximumsnelheid van 120 km/u op wegen op de Veluwe als onderdeel van een 
stikstofpakket? Zo ja, klopt het artikel volgens u? Zo niet, waarom niet?  

2. Op welke specifieke (delen van) wegen en trajecten wordt gedacht aan de invoering van 
trajectcontroles en de verlaging van de snelheid?  

3. Kan het college aangeven op welk moment en op welke wijze dit idee is ontstaan? Of 
betreft het een reeds langer bestaand plan? 

4. Hoeveel stikstofruimte verwacht het college met deze maatregelen te realiseren, en 
waarop is die inschatting gebaseerd? 

5. In hoeverre vindt het college dat deze ingrijpende maatregelen voor automobilisten 
opwegen tegen de verwachte stikstofwinst?" 

6. In hoeverre is het college zich bewust van de gevolgen die deze mogelijke maatregelen 
kunnen hebben voor de bereikbaarheid van Gelderland, en specifiek voor onze 
economie, forensen, logistiek en toerisme? 

7. Is er al contact met het Rijk geweest over deze eventuele maatregelen? Zo ja, hoe kijkt 
het Rijk hier tegenaan? Zo nee, waarom niet?  

8. Hoe gaat het college ervoor zorgen dat deze eventuele maatregelen geen negatieve 
impact hebben op de bereikbaarheid van onze vitale economische en toeristische 
infrastructuur? 
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1 https://www.gld.nl/nieuws/8336438/gelderland-wil-trajectcontroles-op-de-veluwe-en-geen-120-meer 


